
 

 

 

Protokoll vid styrelsemöte 2023-09-26, kl 19.00 via Zoom 

Deltagare: Camilla Ravenna, ordf 
 Lena Källman Larsson 
 Anita Östby, sekr 
 Ulrika Anderberg 
 Maria Pagmark 
 Laila Giertz 

Deltog ej: Brita Freudenthal 

 

1. Mötet öppnas 
Camilla förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordningen 
Godkändes. 

3. Val av justerare 
Ulrika valdes tillsammans med Camilla. 

4. Rapport från ordföranden 
Skottefederationen uppmärksammandes på förra helgens Kennelfullmäktige för vårt 
50-års firande förra året. Ett diplom kommer att tillställas oss. 

5. Rapport från kassören 
Inga rapporter finns tillgängliga till mötet. 
Maria tar fram ett regelverk för hur beräkningen av ”halva priset för tredje hunden” 
ska räknas på våra utställningar. Diskuterades att dom som swishar måste skriva vad 
betalningen avser. 

6. Rapport från sekreteraren 
Ingående skrivelser: Inbjudan till utbildningshelg från SKK för att bli diplomerad 
avelsfunktionär. Inbjudan från SKK att delta i en digital rasklubbsträff på temat ”Att 
skapa och tolka en häloenkät”. 
Utgående skrivelser: Ansökan om officiell utställning 2025 inskickad till SvTeK. 
Beslutades att årsmötet hålls 24 feb kl 13 via Zoom. Inbjudan går ut i julnumret av 
Skotte-Nytt. 

7. Kommande utställningar 
Till nästa års officiella utställning i Krapperup måste vi troligen ha en ny CUA. PM till 
utställningen går ut i nu i höst på hemsidan och SN. Inte så många kvar i Syd som är 



villiga att jobba vidare med kommittén och utställningar. Förslag på namn till 
utställningskommitté tas fram till nästa möte. 

8. Lokalkommittéerna 
Promenad i Stockholm med tipsrunda. Likvärdig ersättning ska utges till dom som 
står i rasklubbsmontern dels i Stockholm dels i Göteborg på My Dog. 

9. Övriga frågor 
Camilla avser att uppmana skotteuppfödarna att komma med förslag på namn på 
föreläsare och ämnen inför ett planerat uppfödarmöte nästa år. 

10. Nästa möte 
Blir 23 okt kl 19. 

11. Avslutning 
Camilla tackade alla för mötet och avslutade. 

 

 


